
 

Minnesanteckningar 1 (4) 
Rådet för idéburna organisationer  

Sekretariatet   
Handläggare Datum  Diarienummer 

Sofia Nordström 2024-05-29 RS/ 

 

 

Plats Region Värmland, Regionens hus, Rosenborgsgatan 50 
Lokal: Vega. 

 

Närvarande  

Politiker Sofia Magnusson (S), ordförande 
Marie Persson (C 
Tobias Eriksson (S) 
 

Värmlands idéburna Anna Rydborg, Verksamhetsledare 
Anna Tyrén, Coompanion 
Christin Lindberg, Agera Värmland 
Alexander Zuniga, Hela Sverige skall leva 
Monica Ekström Brottsofferjouren 
Stefan Lundmark, Studieförbundet NBV 
Thomas Sundenhammar RF-SISU 
 

I tjänsten Leif Andersson, Administratör 
Peter Bäckstrand, Regiondirektör 
Sofia Nordström, Utvecklingsledare civilsamhället 

 

 

 

  

 

Rådet för idéburna 

 

2 Välkommen och öppna mötet 

Sofia öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

3 Presentation av dagordningen 

Dagordningen presenterades utan förändring. 

  

4 Föregående minnesanteckningar 

Föregående protokoll gicks igenom och lades till 

handlingarna. 

 

5 Runda, hej och presentation 

Rådet presentade sig för varandra, det var några nya 

deltagare. 
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6 Snabb genomgång av syftet med rådet (Sofia N 

visar ett par PPT-bilder) 

Sofia N berättar om syftet med rådet, 

överenskommelse och det samverkansavtal som 

upprättats och revideras. Rådet representerar sektorn 

idéburna och civilsamhället. Hon berättar vidare om 

handlingsplanen som togs fram 2023. Sofia fyllde på 

utifrån sin roll som ordförande för rådet. Stefan och 

Monica fyllde också på med inlägg om vikten och nyttan 

av samverkan. Även Alexander utrycker vikten och 

nyttan av att stärka föreningslivet i Värmland. 

  

7 Nytt sen sist 

• Region Värmland – Peter B 

Peter beskriver läget inom regionen. Regionen fungerar 

bra och levererar. Han nämner även det ekonomiska 

läget och beskriver kort hur det ekonomiska läget vi nu 

ser ut uppstod. Han har dock goda förhoppningar att 

redan nästa år skall ekonomin vara i balans. 

Peter berättar även hur konflikten med vårdförbundet 

påverkar verksamheten. 

Från Peter kommer också en önskan civil och 

totalförsvaret. Viktigt med samverkan civilsamhället och 

idéburensektors roll. Det här behöver man prata om 

tillsamman i rådet, Region Värmland och 

idéburensektor vilket Peter framhåller. 

 

• Utvecklingsledaren 

Kultur- och bildningsnämndens riktlinje för bidrag inom 

folkbildning, funktionsrätt, God och jämlik hälsa och 

kultur revideras med jämna mellanrum. Nyligen 

beslutades om en reviderad riktlinje som gäller från och 

med 2025. 

 

• Värmlands idéburna 

Nya deltager i Idéburna. Man skall rekrytera en ny 

ordförande i Värmlands idéburna, då Anna R skall vara 

tjänstledig. 

• Anna T berättar om bekymret att bl.a. lönebidragen 

sjunker då många föreningar har, och är beroende av 

att ha anställda. 
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• Hur kommer folkbildningsutredningen påverka 

folkbildningen lyfter Thomas. Stefan lyfter de minskade 

anslagen som en fara för civilsamhället i stort.  

 

8 Dialog för att få inspel och medskick till Region 

Värmlands reviderade utvecklingsplan för hälso-

och sjukvården 2040. Anna Frödin, Lars Gohde 

ansluter kl. 13:30. 

Arbetet med utvecklingsplanen presenterades och 

följdes upp med dialog. Frågorna i presentationen 

kommer att skickas ut så att rådet kan delge sina 

tankar. Diskussion kring ”Förebyggande och 

hälsofrämjande Idéburen välfärd, civilsamhället som 

utförare av välfärd 

(PPT) 

 

 

9 Civilsamhälleskartan Värmland. Uppföljning utifrån 

föregående råds gruppdiskussioner och efter 

webbinariet. (Anna R och Sofia N) 

Anna och Sofia presenterar sin uppföljning från 2024-

02-01. De berätta vad de gjort utifrån vad som framkom 

under seminariet. Planering framåt utifrån vad som där 

framkom. 

Förbereder att fatta beslut på kommande möte. 

Kommun turné, kanske bättre att samla dem i kluster. 

Man diskuterade den siffra som lyftes fram angående 

omsättning hos föreningar. 

Den krävs att tittas mer på och förklaras. 

(PPT) 

 

10 Efter Folkhälsokonferensen. Kan vi i 

Överenskommelsen kraftsamla för barn och unga? 

• Sofia M drog lite om Barn och unga utifrån 

konferensen. Vad kan idéburna 

organisationer/civilsamhället göra? 

• Exempel framkom på vad man kan göra och hur man 

jobbat. 

• Sofia frågat om rådet vill kraftsamla kring barn och 

unga, vilket man vill. Kan vi få ner vad vid vill och kan? 
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Det borde finnas en arbetsgrupp i Värmland? På 

”högsta nivå” för att kraftsamla kring frågan. 

 

11 Krisberedskap kort informationspunkt 

Anna berättar om att man bjudit in Länsstyrelsen till möte 

kring vilken nytta civilsamhället kan vara. Då med fokus på 

hela sektorn, inte bara civilförsvarsorganisationer utan 

andra organisationer. Också hur civilsamhället påverkas i 

kris och vilka effekter det kan få för samhället i stort. 

 

12 Omvärldsspan och dialog om civilsamhällets 

förutsättningar (Anna R, Värmlands idéburna) 
 

  

13 Dialog om antal råd för 2024 

Kan man ha sex rådsmöten under per råd? Frågan 

skall diskuteras vidare. 

 

14 Innehåll nästa möte 

• Kapacitetsnivå och resurser 

• Kommunikationsplan 

• Söka projektmedel för att starta en process för att 

gemensamt stärka civilsamhället? Värmlands idéburna 

bör diskutera detta i sin styrelse. 

 

15 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

16 Mötet avslutas 

Sofia avslutar mötet och tackar alla närvarande. 

 

 

Vid anteckningarna 

Leif Andersson 

 

 


